
dat de sanctie helemaal niet zal
worden toegepast. Ik heb al gezegd
dat die sanctie heel goed werkt als
het om jaarverslagen gaat. Die
komen daarna heel snel binnen.
Nogmaals, ik hoop van harte de
sanctie niet toe te hoeven passen.

Mevrouw Lambrechts (D66):
Voorzitter! Is het bezwaar van de
staatssecretaris tegen mijn voorstel
om een alternatief te zoeken voor de
bekostigingssanctie, dat zij een
berisping een te lichte sanctie vindt?
Wil zij de volgens haar zwaardere
bekostigingssanctie in de hoop dat
die nooit hoeft te worden uitge-
voerd? Wat is precies haar bezwaar
tegen het zoeken van een sanctie die
zich meer verhoudt tot de overtre-
ding die eigenlijk alleen het bevoegd
gezag raakt en niet de leerlingen. Ik
heb al gezegd dat ik niet weet of ik in
dezen het beste voorstel heb gedaan.
maar het is volgens mij in elk geval
beter dan de bekostigingssanctie
waarmee alle kinderen worden
gestraft.

Staatssecretaris Adelmund: Ik zou
mij heel goed kunnen voorstellen dat
als wij naar aanleiding van alles wat
wij over de inspectie gaan bespre-
ken, bekijken op welke manier er
sancties kunnen worden toegepast,
uw idee van de berisping daarin een
plek krijgt, maar ik vind het moeilijk
om nu niet de systematiek te volgen
die wij tot nu toe hanteren ten
aanzien van het niet naleven van de
wet. Ik zou dus nu de systematiek
willen kiezen die wij bij alle
wetgeving kennen, namelijk de
bekostigingssanctie. Op het moment
dat wij het over de inspectie hebben,
zou ik ook willen spreken over de
manier waarop een berisping zou
kunnen werken, want op zich zou het
een heel goed instrument kunnen
zijn, zeker wanneer zo’n berisping in
de openbaarheid in het onderwijs-
verslag wordt vermeld. Wij hebben
dat type sancties nu niet. Ik zou
willen zeggen: maak van deze zaak
nu even geen uitzondering. Overal
waar de wet niet wordt nageleefd,
hebben wij deze sanctie. Laat die nu
ook hier gelden en bespreek heel
systematisch naar aanleiding van de
rol van de inspectie, welke type
sanctie u in welke situatie zoudt
willen toepassen.

De heer Rabbae (GroenLinks):
Voorzitter! Ik heb de staatssecretaris

gevraagd of zij bereid is deze wet
over twee jaar te evalueren.

Staatssecretaris Adelmund: Dat
heeft u inderdaad gevraagd. Ik ga de
uitvoering van de wet zonder meer
monitoren en zal de Kamer daarvan
natuurlijk verslag doen.

De voorzitter: Ik heb begrepen dat
de behoefte bestaat de tweede
termijn morgen te houden om nog
de gelegenheid te hebben enkele
amendementen op elkaar af te
stemmen. Waarschijnlijk zal dat aan
het begin van de middag kunnen,
maar daarover krijgt u nog nader
bericht.

Mevrouw Remak (VVD): Voorzitter!
Weet u zeker dat het morgen is of
krijgen wij morgen misschien te
horen dat het de volgende week
wordt?

De voorzitter: Waarschijnlijk zal het
morgen zijn, want definitief is er in
dit parlement maar heel weinig.

Mevrouw Schreijer-Pierik (CDA): Ik
zit morgen in een televisiepro-
gramma en ik zal dat moeten
afzeggen als u niet precies kunt
aangeven hoe laat wij met de tweede
termijn beginnen.

De voorzitter: Ik kan u wel zeggen
dat het hoogstwaarschijnlijk begin
van de middag zal zijn, maar
zekerheid kan ik u daarover nu niet
bieden. Heel snel zult u daarover
worden bericht.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

Sluiting 22.02 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. zevenendertig brieven van de
voorzitter van de Eerste Kamer der
Staten-Generaal, met de mededeling,
dat zij in haar vergadering van 26
januari 1999 de haar door de Tweede
Kamer toegezonden voorstellen van
wet, gedrukt onder de nummers
26330, 26329, 26325, 26324, 26323,
26322, 26321, 26320, 26319, 26318,
26317, 26316, 26315, 26314, 26313,
26312, 26311, 26309, 26308, 26307,
26306, 26305, 26101, 26099, 26098,

26094, 26093, 26092, 26091, 26082,
26081, 26073, 26072, 25836, 26200-D,
26200-C en 26200-VII, heeft aangeno-
men.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

2. de volgende brieven:
een, van de ministers van

Buitenlandse Zaken en van Defensie,
over de recente gebeurtenissen in
Kosovo (22181, nr. 230);
een, van de staatssecretaris van

Justitie, over het functioneren van
het afsprakensysteem van de
aanmeldcentra en de tijdelijke
noodvoorziening vreemdelingen
(TNV) (19637, nr. 410);
een, van de minister van Defensie,

over de gevechtskracht van SFOR
(22181, nr. 231);
een, van de staatssecretaris van

Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
over plan van aanpak WAO (22187,
nr. 71);
een, van de minister van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
over het millenniumvraagstuk
(25674, nr. 36).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. de volgende brieven:
een, van de staatssecretaris van

Justitie, over het wetsvoorstel
Notarisambt (23706);
een, van de staatssecretaris van

Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
ten geleide van het conceptbesluit
subsidieverstrekking WW;
een, van de staatssecretaris van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
inzake uitstel aanbieding topsport-
nota.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

4. de volgende brieven:
een, van B en W van de gemeente

Mill en St. Hubert, over ondersteu-
ning van een aantal ingebrachte
moties in de gemeente Haaren;
een, van de burgemeester en

wethouders van de gemeente
Onderbanken, inzake het aannemen
van moties betreffende de AWACS-
vliegbasis Geilenkirchen.

Deze brieven e.a. liggen op de griffie
ter inzage.

Adelmund
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